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Vejlaug for Ole Segnersvej, 4500 Nykøbing Sj 

REFERAT 
Generalforsamling 2021 

Årets generalforsamling blev afholdt lørdag den 31. juli 2021 hos Eva og Bo, Ole Segnersvej 4. 
 

Tilstede:  

Ole Segnersvej 1, 4, 6, 7, 8, 10. 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Aflæggelse af revideret regnskab 
4. Rettidigt indkomne forslag 
5. Valg af formand  
6. Valg af to bestyrelsesmedlemmer og en suppleant  
7. Valg af revisor  
8. Fastsættelse af kontingent 
9. Eventuelt. 

 
1. Dirigent:  
Peter (nr 1) blev valgt som dirigent, Bo (nr 4) som referent. 

 
2. Formandens beretning (Bo, nr 4):  

”Det forgangne år er igen forløbet roligt i vejlauget.  Jeg siger nok mest sådan, fordi corona-virussen har 
lagt en dæmper på samvær, og fordi jeg kun har været på vejen i korte stunder i forbindelse med 
reparationer, som har krævet bistand fra gode lokale vvs-, kloak-, el- og internet-eksperter.    

Bestyrelsen har desværre ikke kunnet leve op til opfordringen fra generalforsamlingen i 2020 om at 
kommunikere mere i årets løb om, hvordan det går på vejen og når der er forhold, som påvirker laugets 
virke.  

Et par gode naboer var så venlige at erstatte væltede hegnfag hos mig, men de sædvanlige runder af kraftig 
vind lod ikke til at forøve større skade på vejens matrikler. Vand og vind flyttede igen lidt om på vores fælles 
klitgrund, som normalt.  

Vores vej har det acceptabelt. Vi er selv ansvarlige for at fylde huller med grus fra bunken bag telefonhuset. 
Tak til dem som har haft overskud til at gøre det i det forgangne år. 

Også tak til Karin (nr 7) og Jakob (nr 19) og Jens Erik (nr 28), for at roser og anden beplantning på den fælles 
klitgrund blev holdt nede. Undskyld, hvis jeg har glemt nogen som har bidraget i denne forbindelse. 
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Bestyrelsen – Karin (nr 7), Britt (nr 1) og jeg selv (nr 4) – har i løbet af året haft dialog for at time 
generalforsamling, regnskab og få overblik over eventuelle ’sager’ og restancer. Der er stadig et enkelt 
udestående for 2020. Bo følger op. Kirsten (nr 6) har hjulpet med at afvikle laugets bankkonto hos Nordea 
(som ville have et stort beløb for at vi kunne have kontoen). Peter (nr 1) har været behjælpelig med 
økonomispørgsmål og klargøring af regnskab. Et stort tak for det til jer begge! 

Laugets økonomi køres nu gennem en MobilePay Box ’konto’, og det fungerer ganske fint. De medlemmer, 
som ikke benytter MobilePay, har kunnet betale på anden vis. 

Bestyrelsen besluttede i begyndelsen af 2021 at anskaffe en solid bænk til erstatning af den hidtidige på 
toppen af klitgrunden, så de smukke solnedgange kan nydes i fulde drag. Tak til Peter (nr 1) for at gøre det 
hårde arbejde med at etablere. Og tak til den der har sat tråd på ryggen, så fuglelorte ikke holder os fra at 
sidde på bænken. 

Laugets hjemmeside, osvej.dk, har gennemlevet året der gik med få små ændringer af indhold. Som nævnt 
forrige år er kontakt e-mail til lodsejere/beboere fjernet pga. den skærpede datalovgivning. Siden 
indeholder grundlæggende oplysninger om laugets baggrund, historie og kontakt. Dette er især nyttigt for 
medlemmer som vil sælge deres ejendom, så ejendomsmægleren kan vise at en køber at lauget findes og at 
man som grundejer er tvunget medlem.  

Laugets helt enkle, men særdeles værdige formål er at bevare  klitgrunden  ved  stranden  som  et  fælles  
areal  for  vejens  beboere  med stiadgang til stranden ...  og, aldeles  uofficielt,  at  bidrage  til  en  hjælpsom  
og  fordragelig  stemning  mellem  vejens beboere. Desuden er den årlige generalforsamling en glimrende 
anledning til at hilse  på  hinanden  og få en snak bl.a. om vejen og den fælles klitgrund. 

Jeg ser frem til det fremtidige arbejde i bestyrelsen og gode naboskab på vejen. Må det kommende år blive 
bare nogenlunde så fredeligt som det forgangne her på vejen og i området. Tak for ordet.”  

Beretningen blev godkendt. 
 
3. Revideret regnskab:  
Bo (nr 4) fremlagde det reviderede regnskab (2020). Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen. En 
restance for 2020, som Bo følger op på.  

 
4. Indkomne forslag:  
Ingen rettidigt indkomne forslag. 

 
5. Valg af formand:  
Lise (nr 10) blev valgt som ny forkvinde. Applaus.   
 
6. Valg af to bestyrelsesmedlemmer og en suppleant: 
Bo også genvalgt som kasserer. Britt (nr 1) og Karin (nr 7) genvalgt som medlemmer. John (nr 8) valgt som 
nyt bestyrelsesmedlem. Applaus til alle. 
 
7. Valg af revisor:  
Peter (nr 1) blev genvalgt som revisor. Applaus. 

 
8. Fastsættelse af kontingent:  
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Beslutning om at fastholde kontingent på 100 kroner i 2021, så det er muligt at afholde mindre udgifter 
udover de få faste til hjemmeside. Betaling via MobilePay. Påmindelse følger fra forkvinde og kasserer. 
 

 
9. Eventuelt:  

Større diskussion af bilister, som holder for høj fart på vejen. Det er både farligt og ødelægger 
grusbelægningen. John undersøger muligheden for at indkøbe et ’20 km/t!’ skilt el.lign. 

Muligheden for at opsætte et skilt a la ’Privat – vis hensyn ved gennemgang’ el.lign. (i stedet for fx ’Privat, 
ingen adgang’, som ikke er lovligt). John undersøger mulighederne.  

Det blev også diskuteret om beplantning ved udsigtsbænk kan holde på sandet. Dem som har overskud, kan 
prøve sig frem. 

Enighed om at holde invasive vækster ved at klippe ned jævnligt. Alle bidrag modtages med kyshånd. 

Der var enighed om, at bestyrelsen undersøger om laugets vedtægter kan moderniseres en kende og 
fremlægge forslag på næste generalforsamling. 

 

Dato: 
 

 Dato: 
 

 Dato: 
 

 
 
 

    

_____________________  _____________________  _____________________ 
Lise Jeremiassen (nr 10) 
(forkvinde) 

 Britt Wennecke (nr 1)  Karin From (nr 7) 

 

Dato: 
 

 Dato: 
 

 Dato: 
 

 
 
 

_____________________  _____________________  
Bo Wesley (nr 4) 
(kasserer) 

 John Voermanns (nr 8)  

 
 


